

No. of Pin Set(s) : 1
襟章套裝數目
No. of Pin(s) : 2
襟章數目

Attn: Ms. Tang Kim Ping Rosa
BUDDHIST VAJRAYANA CHARITY FUNDS
ASSOCIATION
P.O. Box
Yuen Long Post Office,
N.T.

BS-CS_HKP_009

Dear valued Orbis supporter,

Orbis would like to express our heartfelt gratitude to your company's benevolent support in Orbis World Sight Day 2020. Your generosity empowers the expertise and resources required in our sight-saving work worldwide, opening the window of hope for the 253,000,000 blind people around the globe who are currently in dire need of help. Now, they all could have a brighter life with a clear vision.

We take great honor to enclose your Orbis World Sight Day pin(s), quantity of which is listed at the upper right-hand corner of this letter. Donation receipt(s) will be sent to you on or before December 21, 2020. Should you have any enquiries, please contact my colleague, Ms. Emily Cheung at 2508 7024.

We look forward to having your participation again next year.

Yours sincerely,



Linda Woo
Director, Business Development

親愛的奧比斯支持者：

奧比斯由衷感謝 貴機構支持本年度十月舉行之「奧比斯世界視覺日 2020」。貴機構的參與讓我們得以延續在世界各地的救盲工作，為全球 2.53 億需要迫切援助的視障人士打開希望之窗。接受了珍貴的物資援助、診斷及手術治療後，他們都可以體驗看見的喜悅，開展滿載希望的新一章。

隨函附上奧比斯襟章，以表達我們萬分的謝意。襟章數目已詳列於此信件之右上方，而正式收據將於 2020 年 12 月 21 日前寄奉。如有任何查詢，請致電 2508 7024 聯絡張小姐。

奧比斯熱切期待您來年的參與。



胡慧玲 謹啟
Director, Business Development

1 - 2 pin



面對全球疫情，奧比斯世界視覺日更添意義。
顧客於買走黑暗商戶購買指定義賣產品，
就等同支持奧比斯全球疫境救盲任務！
馬上選購心水產品，同時遙遙資援眼疾人士！

Orbis World Sight Day means more than it usually is amid global pandemic outbreak. To support our global sight-saving work, go and bring selected charity sales item home!

CHRISTIAN PAUL

CP明白救盲工作分秒必爭。
CP支持奧比斯「買走黑暗」，一同把握「時間」，
讓病人重見光明。

Every second counts when Orbis fighting against blindness. Christian Paul fully supports Darkness to Go and hope to join hands with Orbis to bring light to the world.

充電易 EASY CHARGE

充電易除了希望能為所有人「亮起黑屏」外，
亦十分關注眼疾病人的「黑屏」。
充電易與奧比斯攜手合作，為眼疾病人帶來光與希望。

Easy Charge not only wants to lighten up everyone's phones, but also cares about fighting blindness. Easy Charge co-operates with Orbis hand in hand to bring out light and hope to the world.

株式会社有限公司 KABUSHIKIGAISHA LIMITED

株式会社有限公司與顧客攜手支持奧比斯
「買走黑暗」，讓眼疾患者重見光明，
為他們帶來希望。

KABUSHIKIGAISHA LIMITED is proud to support Darkness to Go, we join hands with our customers for bringing light and hope to the world.

TIGER 虎牌

TIGER虎牌明白救盲應持之而恆，
因此今年繼續與大家攜手，
為「買走黑暗」活動出一分力。

TIGER understands the importance of perseverance. This year we take part in the Darkness to Go campaign again to support Orbis's professional ophthalmologist treatment and training developing world.

奧比斯感謝以上四位行動伙伴以及二十一位
支持商戶，與全球眼疾人士疫境同行。

Orbis is grateful for 4 Action Partners and 21 Partners walking with the blind during difficult time.

活動詳情 Campaign Details



www.orbis.org/darknesstogo